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1, is it right? Mom, you are prettier, you must pay attention to the body, your son and I had a very good. Today is East...
1, is it right? Mom, you are prettier, you must pay attention to the body, your son and I had a very good. Today is Easter day, God called me to give you a text message, he said that he will bless you more and more beautiful, no one at home mom is not as beautiful as you. You must be happy oh.
　　1、妈妈，你是不是又变漂亮了，你可要注意身体，你的儿子我过得很好。今天是复活节，上帝叫我给你发短信，他说他永远保佑你越来越漂亮，没有谁家妈妈有你美。你一定要开心哦。
　　2, dear mom and Dad, Easter day you are doing, I think you, now the Lord has made me let flowers fragrant, you sent a copy of the Ankang, I wish you through the depression, happy to live in the ocean. The Lord bless and keep you.
　　2、亲爱的爸妈，复活节的日子你们都在干吗，我想你们了，现在主令我让春花散发芳香，为你们送去一份安康，愿你们穿越人间苦闷，生活在幸福的大洋彼岸。主一直在保佑你们。
　　3. the lord commands in any case, parents today I will send you blessing, he says you are getting older and older, the body is more and more bad, but God never mind, the Lord in heaven watching you, he would help me take care of you, you will go the distance barrier, share my happiness to you. Thank you Lord, I wish mom and dad happy easter.
　　3、爸妈今天主命令我无论如何都要给你送祝福，他说你年纪越来越大了，身体越来越不好了，但是天主说没关系，主在天上看着你，他会帮我照顾你们，会让你们穿越距离的阻隔，给你们分享我的快乐。谢谢主，祝爸妈复活节快乐。
　　4, mom and dad you good! Easter, I don\'t have anything for you, to give you a text message, I wish you spring to mind, good at hand. Forever happy. From your son.
　　4、爸爸妈妈你们好!复活节到了，我没有什么送给你们，就送给你们一条短信吧，愿你们春到心头，福到手头。永远的开心和快乐。你们的儿子敬上。
　　5, you still busy, today is Easter, the Lord has blessed us, you also remember to pray, wish you happy every day, work order, it is the Lord that I feel shy for you, you can be happy oh.
　　5、爸爸你工作还忙吧，今天是复活节，主一直在保佑我们，你也记得给主祈祷一下，祝你工作顺序，天天开心，不好意思这是主让我给你发的，你可要幸福哦。
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